
Miért fontos, hogy kiemelten kezeljük az egészséggel kapcsolatos 
témákat és helyben bővítsük az egészségügyi szolgáltatásokat?

A kérdőív válaszaival összhangban az a célunk, hogy egy komplex egészségfej-
lesztési koncepciója legyen a városnak és minél több egészségügyi szolgáltatás hely-
ben elérhető legyen.

Kutatások szerint 1 forint sportra szánt forrás később 2 forint megtakarítást je-
lent az egészségügyben. 

Ezért számunkra a sportolási lehetőségek bővítése, a betegségek megelőzése, az 
egészséges életmód ösztönzése szerves részét képezik a nagymarosiak egészség-
ügyi helyzetének javításában.

Mit és hogyan szeretnénk elérni?

•  Oda kell figyelnünk arra, hogy az egészségház közeljövőben esedékes felújítása jól 
átgondolt tervezés után valósuljon meg és kapcsolódjon ahhoz az egészségügyi 
koncepcióhoz, aminek kidolgozását megkezdtük. Sajnos ez idáig egészségfejlesz-
tési koncepciója nem volt Nagymaros városvezetésének.

•  Szeretnénk biztosítani városunk orvos utánpótlását és az orvosi szolgálat bővíté-
sét.

•  Terveink szerint orvos lakásokat alakítanánk ki, és kellő számú orvostanhallgatót 
ösztöndíj támogatásban részesítenénk, amennyiben vállalja, hogy végzett orvos-
ként Nagymaroson helyezkedik el.

•  Prevenciós programsorozatot indítunk a lakosság egészségének megőrzése érde-
kében.

•  Koncepciónkban szerepel egy egészségcentrum és egészségügyi szolgáltatáshá-
lózat kialakítása is.

Ha egészség van, minden van –  szoktuk gyakran mondani. Ezért mindent meg 
kell tennünk az egészség megőrzése érdekében. Ebben van feladata az Önkormány-
zatnak is. A kérdőívünk egyértelműen mutatja, hogy a nagymarosaik örülnének an-
nak, ha minél több egészségügyi szolgáltatás elérhető lenne helyben.

Forrás: Együtt a Városunkért Egyesület kérdőív válaszadásai alapján

Tegyük sikeressé együtt Nagymarost! 
– egészségmegőrzés

Heinczinger Balázs, polgármester jelölt


